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Vragen van de leden Monasch (PvdA) en Van der Linde (VVD) aan de 
Minister voor Wonen en Rijksdienst over beschikbaar kapitaal voor woningen 
dat niet geïnvesteerd kan worden (ingezonden 17 februari 2015). 

Vraag 1
Bent u ervan op de hoogte dat pensioenfondsen, particuliere beleggers en 
buitenlandse beleggers volgens vastgoedadviseur Capital Value 650 miljoen 
euro aan beschikbaar kapitaal niet kunnen investeren in woningen omdat er 
onvoldoende producten beschikbaar zijn?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u het signaal dat beschikbaar kapitaal niet kan worden 
geïnvesteerd in woningen? 

Vraag 3
Deelt u de analyse van de vastgoedsector dat dit zou komen door de hoogte 
van de grondprijzen die gemeenten hanteren? Zo nee, waarom niet en welke 
oorzaken ziet u dan wel? 

Vraag 4
Welke mogelijkheden en oplossingen ziet u zodat het huidige en het 
toekomstige beschikbare kapitaal voor woningen wél geïnvesteerd kan 
worden? 

Vraag 5
In hoeverre ziet u kans om het volgens de Vereniging voor Ontwikkelaars en 
Bouwondernemers (NVB) gesignaleerde probleem dat projectontwikkelaars 
nauwelijks middelen hebben om nieuwe projecten te financieren op te lossen 
door het aanwenden van het beschikbaar kapitaal voor woningen?2

1 Cobouw 26, 10 februari 2015, Miljarden beleggingsgeld maar te weinig projecten, bladzijde 5
2 Telegraaf.nl, 11 februari 2015, Nieuwbouw in het slop
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